



<p>To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: JORDAN MORTGAGE REFINANCE Date: 03-04-2024 09:34:44 AM Subject: New board of directors</p>	<p>السادة هيئة الأوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: الاردنية لاعادة تمويل الرهن العقاري التاريخ: AM 09:34:44 2024-04-03 الموضوع: تشكيل مجلس إدارة جديد</p>
<p>Reference to the Approval of the General Assembly of Jordan Mortgage Refinance company, at its Ordinary meeting held on 25/3/2024 to elect the Members of the Board of Directors in accordance with the rules for electing Board members. We wish to inform you the following : 1. Jordan Central Bank of Jordan has appointed Dr. Adel Ahmad Ismail Al Sharkas to represent the Bank in JMRC Board of Directors. 2. Social Security Corporation has appointed Shafiq Khaled Shafiq Alrawashdeh to represent the Corporation in JMRC Board of Directors. 3. Housing and Urban Development Corp. has appointed Eng. Jomana Mohamad Abdelraheem Attyat to represent the Corporation in JMRC Board of Directors. 4. Jordan Kuwait Bank has appointed Mr. Tawfiq Abdelqader Mohammad Mukahall to represent the Bank in JMRC Board of Directors. 5. Arab Bank has appointed Mr. Ziyad Anwar Abdel Rahman Akrouk to represent the Bank in JMRC Board of Directors. 6. Housing Bank For Trade & Finance has appointed Mr. Ali Hasan Ali Al Mimi to represent the bank in JMRC Board of Directors. 7. Ahli Bank has appointed Mr. Nibal Abelqader Nayef Friehat to represent the bank in JMRC Board of Directors. 8. Cairo Amman Bank has appointed Mrs. Rana Sami Jad Ala Sunna to represent the bank in JMRC Board of Directors. 9. Jordan Commercial Bank has appointed Mr. Abdallah Mahfouz Theodore Kishek to represent the Bank in JMRC Board of Directors. 10. Invest Bank has appointed Mr. Jarir Na'il Jamil Ajluni to represent the bank in JMRC Board of Directors. 11. AJIB Bank has appointed Mr. Basel Mohammad Ali Araj to represent the bank in JMRC Board of Directors.</p>	<p>إشارة إلى موافقة الهيئة العامة للشركة الأردنية لإعادة تمويل الرهن العقاري م.ع.م في إجتماعها العادي المنعقد بتاريخ 2024/3/25 على إنتخاب أعضاء مجلس الإدارة وفق لقواعد إنتخاب أعضاء مجلس الإدارة المقررة. أرجو إعلامكم بما يلي : 1. قام البنك المركزي الأردني بتعيين الدكتور عادل أحمد إسماعيل الشركس ممثلاً عنه في مجلس إدارة الشركة. 2. قامت المؤسسة العامة للضمان الإجتماعي بتعيين السيد شفيق خالد شفيق الرواشدة ممثلاً عنه في مجلس إدارة الشركة. 3. قامت المؤسسة العامة للإسكان والتطوير الحضري بتعيين المهندسة جمانه محمد عبد الرحيم عطيات ممثلاً عنها في مجلس إدارة الشركة. 4. قام البنك الأردني الكويتي بتعيين السيد توفيق عبد القادر محمد مكحل ممثلاً عنه في مجلس إدارة الشركة. 5. قام البنك العربي بتعيين السيد زياد أنور عبد الرحمن عقروق ممثلاً له في مجلس إدارة الشركة. 6. قام بنك الإسكان للتجارة والتمويل بتعيين السيد علي حسن علي الميمي ممثلاً عنه في مجلس إدارة الشركة. 7. قام البنك الاهلي الأردني بتعيين السيد نبال عبد القادر نايف فريحات ممثلاً عنه في مجلس إدارة الشركة. 8. قام بنك القاهرة عمان بتعيين السيدة رنا سامي جادالله الصنّاع ممثلاً عنه في مجلس إدارة الشركة. 9. قام البنك التجاري الأردني بتعيين السيد عبدالله محفوظ ثيودور كشك ممثلاً عنه في مجلس إدارة الشركة. 10. قام البنك الإستثماري قام بتعيين السيد جرير نائل جميل العجلوني ممثلاً عنه في مجلس إدارة الشركة. 11. قام بنك الإستثمار العربي الأردني بتعيين السيد باسل محمد علي الأعرج ممثلاً عنه في مجلس إدارة الشركة.</p>
<p>Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: Sayel Alaqarbeh</p>	<p>وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: Sayel Alaqarbeh</p>